
 

                                                                                       

 

 
 
Skikrinsstyret @ 
 
          
Sakshand.: YT/IF  Dato: 01.03.2015  Arkivk.: styret/møter/innkalling/13-15 
 
 
 
 
 
Stad   Telefonmøte 
Tidspunkt:  Søndag 01. mars 2015, kl. 21.00-22.00 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 105 13-15 SFSK AK protokoll nr. 08 13-15 
 
RAPPORTERING 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 106 13-15 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 107 13-15 Godkjenning av av protokoll frå styremøte nr. 08 13-15 
SAK 108 13-15 Team Veidekke Vest 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 109 13-15 SFSK sitt integreringsarbeid 
SAK 110 13-15 SFSK sitt markedsarbeid 
 
EVENTUELT 
 
 

PROTOKOLL  MØTE NR. 09 I SKIKRINSSTYRET, 2013-2015 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Inge Fænn, Anders Felde, Reidun Hegrenes, Lilly Schøyen, Gunnar 

Fannemel, Arthur Hegrenes og Yngve Thorsen (adm.)   
 
FORFALL: Hallvard Nygård og Asle Sande (1. vara) 
 
MERKNADER:   
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

    
REFERATSAKER 
SAK 105 13-15 SFSK AK protokoll nr. 08 13-15 

Bakgrunn 
Alpinkomiteen sin protokoll nr. 08 13-15 er lagt ved som vedlegg. 
 
VEDTAK 
Teke til orientering 

 
RAPPORTERING 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 106 13-15 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste m/ vedlegg er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste 
 
SAK 107 13-15 Godkjenning av av protokoll frå styremøte nr. 08 13-15 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå styremøte nr. 08 13-15 er sendt ut tidlegare for godkjenning. 
   Protokollen er også lagt ved som eige vedlegg. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner protokoll frå styremøte nr. 08 13-15. 
 
SAK 108 13-15 Team Veidekke Vest 
   Bakgrunn 

Seniorutøvarar i langrenn i Sogn og Fjordane, Hordaland samt Agder og 
Rogaland har i dag eit avgrensa tilbod frå skiforbundet eller respektive 
kretsar for å kunne satse vidare på topp-nivå etter endt vidaregåande skule. 
Med mindre utøvarane har eit nivå som kvalifiserar dei for junior- og seinare 
seniorlandslag. For mange kretsar betyr dette ein fare for at ein mistar sine 
beste utøvarar ved at dei sluttar eller flyttar til andre kretsar. Dette ynskjer 
langrennskomitèane i respektive kretsar å forhindre gjennom etablering av 
eit regionalt tilbod – Team Veidekke Vest. 

 
   Langrennskomiteane i Sogn og Fjordane, Hordaland samt Agder og Rogland 



 

                                                                                       

 

Skikrets har difor (etter samråd med NSF) etablert ei styringsgruppe i tillegg 
til ei arbeidsgruppe som har fått i oppdrag å utgreie moglegheitene for  
 
etablering av Team Veidekke Vest. Føremålet med etableringa er å sikre eit 
tilbod på toppnivå til langrennsutøvarar frå nemnde kretsar. 

 
Målet for arbeidsgruppa er å utarbeide eit grunnlag for beslutning til 
styringsgruppa, samt arbeide med satsinga fram til den er opertativ. 
 
Ei av dei store utfordringane til arbeidsgruppa er å utarbeide eit økonomisk 
grunnlag for satsinga, dvs. ein plan som inneheld ein konkret 
finansieringsplan, herunder finne sponsorar, og avklare kva kretsane sjølv 
kan bidra med av økonomiske ressursar for å utløyse sentrale midlar. 
 
Skiforbundet har på si side stadfesta ei økonomisk støtte til etableringa med 
kr. 830 000,- i 2015. Vidare vil den økonomiske støtta frå skiforbundet vere 
på ca. kr. 1 mill. dei kommande åra (dette gjennom samarbeidsavtalen som 
skiforbundet har med Veidekke). 
 
På den andre sida forpliktar kretsane seg til ei årleg finansiering på kr. 
500 000,-. Dette kan finansierast gjennom markedsinntekter, eigendelar frå 
utøvarar, eigendelar frå klubb og/eller eigendelar frå krets, samt 
barteravtalar. 
 
I samband med skiforbundet sitt Haustmøte på Gardermoen 17.-19. oktober 
2014 signerte kretsleiarane for Sogn og Fjordane, Hordaland samt Agder og 
Rogland ein intensjonsavtale for det vidare arbeidet. 
 
Intensjonsavtalen vart godkjent av Skikrinsstyret i møte 29. oktober 2014. 

 
Styrings- og arbeidsgruppa har den seinare tida arbeida vidare med 
markedsprosessen. Hordaland Skikrets har fått løfte om kr. 100 000,- frå 
DOF v/ Mons Aase, medan Agder & Rogaland samt Sogn og Fjordane fortset 
arbeidet mot eigne aktørar. 
 
Framover er målsetjinga å starte teamet 01.05.2015. 
 
Økonomien kring teamet er ikkje avklara p.t., og dersom ein skal klare å 
starte teamet i høve til målsetjing, så vil ein mest truleg starte teamet med ei 
underfinansiering. 
 
Arbeidsutvalet i Sogn og Fjordane Skikrins har i møte onsdag 11. februar 
2015 drøfta saka. Og arbeidsutvalet føreslår at Sogn og Fjordane Skikrins 
garanterar for kr. 100 000,- i 2015. Føresetnaden er at dei andre kretsane 
gjer det same. 
 
Slik kan ein klare å starte teamet, i påvente av andre markedsinntekter. 

 
   VEDTAK 

Skikrinsstyret gjer vedtak om at Sogn og Fjordane Skikrins garanterar for kr. 
100 000,- i Team Veidekke Vest.  
 



 

                                                                                       

 

 
Føresetnaden er at respektive kretsar garanterar for tilsvarande beløp.  
 
Skikrinsstyret presiserar at garantibeløpet skal gjelde for skisesongen 2015-
2016. Dvs. frå 01. mai 2015 til 30. april 2016. 
 
Det er vidare AU som stiller garantibeløpet til disposisjon gjennom eige 
budsjett. 

 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 109 13-15 SFSK sitt integreringsarbeid 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins har 10. og 11. februar gjennomført temadagar for 
   funksjonshemma i høvesvis Jølster- og Sogn Skisenter. 
 

I Jølster Skisenter var det tilsaman 19 deltakarar (brukarar, hjelparar og 
studentar). 
 
Ved Sogn Skisenter var det tilsaman 105 deltakarar. 
 
Vidare har Asle Sande gjennomført møter med følgjande skianlegg,  m.o.t. 
tilrettelegging for funksjonshemma: 
 
- Sogn Skisenter 
- Jølster Skisenter 
- Hodlekve Skisenter 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
SAK 110 13-15 SFSK sitt markedsarbeid 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins har reforhandla følgjande markedsavtalar: 
    

- Sparebanken Sogn og Fjordane  
o 3-årig avtale 
o Same økonomiske nivå som tidlegare 
o Bransjeeksklusivitet for langrenn 

 
- Frydenbø Bilsenter (avtalen er ikkje signert) 

o 3-årig avtale 
o Same økonomiske nivå som tidlegare 
o Bransjeeksklusivitet for alpint 

 
- Skogstad (avtalen er ikkje signert) 

o 2-årig avtale 
o Leveranse av ytterbekledning (div. klede kostnadsfritt, i tillegg til 

ytterjakker til kostpris) 
o Skiing Norway – medlem (verdi kr. 25 000,-) 

 
Følgjande avtalar er ikkje reforhandla p.t.: 
 



 

                                                                                       

 

- Fjord1 
- ByggTeam AS 
- Sogn og Fjordane Fylkeskommune (utviklingsavtale) 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

    
EVENTUELT 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Inge Fænn (s)        Yngve Thorsen (s) 
Leiar         Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 

Vedlegg SAK 105 13-15 SFSK AK protokoll nr. 08 13-15 
 
Alpinkomiteen@ 
          
Sakshand.: YT  Dato: 06.02.2015  Arkivk.: ak/møter/protokoll/13-15 
 
 
 
 
 
Stad:   Telefonmøte 
Tidspunkt:  Onsdag, 05. februar 2015, kl. 21.30-22.15 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
 
RAPPORTERING 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 52 13-15 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 53 13-15 Godkjenning av protokoll frå møte i alpinkomiteen, 18.11.2014 
SAK 54 13-15 Lokalisering av Fjord1 samling, 20.-22.02.2015 
SAK 55 13-15 Støtte til Andrine Mårstøl (Haugen IL) ifbm. 

representasjonsoppdrag for NSF 2015 – søknad frå Terje Mårstøl 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 56 13-15 Status markedsarbeidet 
 
EVENTUELT 
 
 
        

PROTOKOLL MØTE NR. 08 I ALPINKOMITEEN, 2013-2015 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:   Lilly Schøyen, Atle Hamar, Olaf Betten og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL: Rune Espe og Martin Hopland. 
 
MERKNADER: Atle Hamar deltok i møte til kl. 21.50. 
 
REFERENT:   Yngve Thorsen 
 
 

 
    
REFERATSAKER 
 
RAPPORTERING 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 52 13-15 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og agenda er sendt ut på førehand. 
 

VEDTAK 
Alpinkomiteen godkjenner innkalling og sakliste 
 

SAK 53 13-15 Godkjenning av protokoll frå møte i alpinkomiteen, 18.11.2014 
Bakgrunn 
Protokoll frå møte i alpinkomiteen 18.11.2014 er vedlagt. 
 

   VEDTAK 
   Alpinkomiteen godkjenner protokoll frå møte i alpinkomiteen, 
   18.11.2015 
 
SAK 54 13-15 Lokalisering av Fjord1 samling, 20.-22.02.2015 

Bakgrunn 
Alpinkomiteen har tidlegare planlagt å gjennomføre Fjord1 
meisterskapssamling saman med ARAN 20.-22.02. 2015. 

 
 Ein har førebels ikkje konkludert kvar samlinga skal lokaliserast, og  det vert 

fremma to aktuelle alternativ som komiteen må ta stilling til. 
 
 Alternativ nr. 1 er å gjennomføre samlinga lokalt i Sogn og Fjordane, medan 

alternativ nummer 2 er å gjennomføre samlinga på Kvitfjell/ Hafjell. 
 
   Vedtak 
   Alpinkomiteen gjer vedtak om at samlinga skal gjennomførast på Kvitfjell/ 
   Hafjell. 
 

Som ein merknad til vedtaket  legg ein til at Atle Hamar føreslo at samlinga 
skulle gjennomførast lokalt ved anten Harpefossen Skisenter eller Stryn 
Skisenter. Evt. bør samlinga gjennomførast på Kvitfjell framfor Hafjell, m.a. 
med bakgrunn i kortare reiseavstand, samt rimelegare og betre butilhøve. 

 



 

                                                                                       

 

 
SAK 55 13-15 Støtte til Andrine Mårstøl (Haugen IL) ifbm. 

representasjonsoppdrag for NSF 2015 – søknad frå Terje Mårstøl 
   Bakgrunn 

Terje Mårstøl har sendt alpinkomiteen ein søknad om økonomisk støtte ifbm. 
Andrine Mårstøl( Haugen IL) sitt representasjonsoppdrag (NSF) i Poka Loka 
12.-16. februar 2015. 

 
Vedtak 
Alpinkomiteen gjer vedtak om at søknaden vert handsama i samband 

   med neste møte. 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 56 13-15 Status markedsarbeidet 
   Bakgrunn 
   Atle Hamar (økonomi- og markedsansvarleg) orienterte saman  
   adm. sjef  om status i komiteen sitt  markedsarbeid. 
 

Samarbeidsavtalen med Frydenbø AS er reforhandla for tre nye år, medan  
ein fortsatt er i prosess når det gjeld reforhandling av samarbeidsavtalen med 
Fjord1.    

  
   Vedtak 
   Teke til orientering. 
 
 
EVENTUELT 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Lilly Schøyen (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar AK        Adm. Sjef 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 107 13-15 Godkjenning av av protokoll frå styremøte nr. 08 13-15 
 
Skikrinsstyret @ 
 
          
Sakshand.: YT/IF  Dato: 08.12.2014  Arkivk.: styret/møter/protokoll/13-15 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Skei Hotell 
Tidspunkt:  Måndag 08. desember 2014, kl. 18.00-21.00. 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 89 13-15 SFSK AK-protokoll nr. 07 13-15 
SAK 90 13-15 SFSK AK-referat Haustmøtet, 29.10.2014 
SAK 91 13-15 SFSK LK-referat Haustmøtet, 29.10.2014 
SAK 92 13-15 SFSK HKK-referat Haustmøtet, 29.10.2014 
 
RAPPORTERING 
SAK 93 13-15 Rekneskapsrapport pr. 04.12.2014 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 94 13-15 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 95 13-15 Godkjenning av av protokoll frå styremøte nr. 07 13-15 
SAK 96 13-15 Budsjett 2015 
SAK 97 13-15 SFSK Handlingsplan 2014-2015 
SAK 98 13-15 Tid og stad for Skikrinstinget 2015 
SAK 99 13-15 Val – Skikrinstinget 2015 
SAK 100 13-15 Sportsplanar for Sogn og Fjordane Skikrins  
SAK 101 13-15 Sommarskiskular 2015 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 102 13-15 SFSK sitt markedsarbeid 
SAK 103 13-15 Ski i Skulen 2015 
SAK 104 13-15 Uttale vedr. «Nordsida Skitrekk» 
 
EVENTUELT 
 
 

PROTOKOLL FRÅ MØTE NR. 08 I SKIKRINSSTYRET, 2013-2015 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Inge Fænn, Anders Felde, Hallvard Nygård, Reidun Hegrenes, Gunnar 

Fannemel, Lilly Schøyen, Asle Sande og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL: Arthur Hegrenes 
 
MERKNADER:   
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

 
    
REFERATSAKER 
SAK 89 13-15 SFSK AK-protokoll nr. 07 13-15 

Bakgrunn 
Alpinkomiteen sin protokoll nr. 07 13-15 er lagt ved som vedlegg. 
 
VEDTAK 
Teke til orientering 

 
SAK 90 13-15 SFSK AK-referat Haustmøtet, 29.10.2014   
   Bakgrunn 
   Alpinkomiteen sitt referat frå Haustmøtet 29.10.2014 er lagt ved som 
   vedlegg. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
SAK 91 13-15 SFSK LK-referat Haustmøtet, 29.10.2014 

Bakgrunn 
Langrennskomiteen sitt referat frå Haustmøtet 29.10.2014 er lagt ved som 
vedlegg. 
 
VEDTAK 
Teke til orientering. 

 
SAK 92 13-15 SFSK HKK-referat Haustmøtet, 29.10.2014 
   Bakgrunn 

Hopp- og kombinertkomiteen sitt referat frå Haustmøtet 29.10.2014 er lagt 
ved som vedlegg. 
 
VEDTAK 
Teke til orientering. 

 
RAPPORTERING 
SAK 93 13-15 Rekneskapsrapport pr. 04.12.2014 
   Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 04.12.2014 er lagt ved som vedlegg. 
   Adm. presenterte rapporten. 
 
    



 

                                                                                       

 

 
VEDTAK 

   Teke til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 94 13-15 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste m/ vedlegg er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste 
 
SAK 95 13-15 Godkjenning av av protokoll frå styremøte nr. 07 13-15 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå styremøte nr. 07 13-15 er sendt ut på førehand. 
   Protokollen er også lagt ved som eige vedlegg. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner protokoll frå styremøte nr. 07 13-15. 
 
SAK 96 13-15 Budsjett 2015 
   Bakgrunn 

Framlegg til budsjett for 2015 er vedlagt. 
 
Administrasjonen sitt framlegg til budsjett for 2015 balanserar, med 
årsbudsjetterte driftsinntekter på kr. 3 018 000,- og årsbudsjetterte 
driftskostnader på kr 3 018 000,- 
 
Rammene for inntektene er i hovudsak basert på markedsinntekter, 
lagskontingent (årskontingent), tilskot frå idrettskrins, tilskot frå 
fylkeskommune, tilskot frå NSF (post 3 midlar), momskompensasjon, 
rennavgifter samt eigendelar frå løparar/ føresette og klubb. 
 
Administrasjonen ber skikrinsstyret vere merksame på følgjande: 
 

Markedsinntektene til Sogn og Fjordane er budsjettert på same nivå 
som i 2014. 
 
Fleire av samarbeidsavtalen til Sogn og Fjordane Skikrins går ut i 
2015. Dvs. at administrasjonen sitt framlegg til budsjett er basert  på 
at desse avtalane vert vidareført på minimum av dagens nivå. Samla 
utgjer markedsavtalane ein kontantstraum på kr. 660 000,-, etter at 
meirverdiavgifta er trekt frå samarbeidsavtalen med Sparebanken 
Sogn og Fjordane. 

 
Det er elles budsjettert med post 3-midlar (Norges Skiforbund) på totalt kr 
45 000,- fordelt på Rekrutteringsprosjektet (Miljøsamlingane), Integrering, 
samt kurs og utdanningsverksemd.  
 
Prinsippet med fordelingsnøkkelen knytt til markedsinntektene (innført i 
2009) der 92,5% av inntektene blir ført vidare til greinkomiteane,  
 



 

                                                                                       

 

 
medan AU held igjen 7,5% til eiga drift er lagt til grunn i framlegg til budsjett. 
 
ARBEIDSUTVALET 
 
AU – Drift administrasjon 
 
Markedsinntekter 
Samla budsjetterte markedsinntekter i 2014 er kr. 660 000,-, etter at 
meirverdiavgifta er trekt frå samarbeidsavtalen med Sparebanken Sogn og 
Fjordane. 

 
Tilskot frå idrettskrins 
Det er budsjettert med kr 90 000,- i tilskot frå idrettskrinsen 
(fylkeskommunalt tilskot), om lag same nivå som rekneskapstala for 2014 
syner. 
 
Lagskontingent 
Lagskontingenten (årskontingent) er budsjettert  ihht. til vedtak i samband 
med Skikrinstinget 2013, og utgjer samla ca. kr. 214 000,-. 
 
Momskompensasjon 
Jf. signal frå Norges Idrettsforbund og retningslinjer for utbetaling av 
momskompenasjon er denne tilskotsordninga budsjettert med kr. 160 000,-. 
 
Dvs. 5,6% av sum driftskostnader for organisasjonen. 
 
IT kostnader 
IT kostnadane er budsjettert med kr 24 000,-, om lag same nivået som 
rekneskapstala for 2014 syner. 
 
Rekrutteringsprosjekt 
I rekrutteringsprosjektet er det budsjettert sonevise Miljøsamlingar slik som 
tidlegare år. 
 
Ifbm. Miljøsamlingane er det budsjettert med kr 5 000,- i annonsering, elles 
er det lagt inn kr 9 500,-  i tilskot til tekniske arrangørar av Miljøsamlingane 
2015 m.m. 
 
Det er vidare budsjettert med eit tilskot på kr 15 000,- til 
rekrutteringsprosjektet frå NSF (post 3 midlar), samt kr. 12 000,- i 
deltakaravgifter. 
 
Funksjonshemma 
Innanfor område integrering/ funksjonshemma er det budsjettert med 2 stk. 
ski- og snøsamlingar som blir gjennomført i lag med NAV 
Hjelpemiddelsentralen.  
 
Det er verdt å merke seg at det også er budsjettert med eit tilskot frå NSF på  
kr 15 000,- (post 3-midlar), i tillegg til andre tilskot på kr. 10 000,- 
(overføring frå 2014-2015). 
 



 

                                                                                       

 

 
Krinsting 
SFSK skalgjennomføre Skikrinsting i 2015. Det er budsjettert med ein 
totalkostnad på kr. 43 000,- ifbm. tinget. 

 
Styret 
I samband med aktiviteten til styret er det budsjettert med kr. 193 625,- i 
kostnader.  
 
Kostnadane til styret er i hovudsak knytt til lokalleige ifbm. møter, 
telefonmøte, reiserekningar, samt reise og overnatting i samband med 
sentrale møter (Vårmøte og Haustmøte).  
 
Ver merksam på at Skikrinsstyret gjennom sitt budsjett også dekkar reise og 
overnatting for representantar frå greinkomiteane i samband med Vår- og 
Haustmøter (i tråd med tidlegare praksis). 

 
Trenarkurs/ utdanning 
Innanfor trenarkurs/ utdanning er det lagt opp til eit budsjett i om lag 
balanse. Inntektene er relatert til vaksenopplæringstilskot, kursinntekter og 
post 3-midlar, medan kostnadane er relatert til honorar og reisekostnader til 
kurslærar, leige av lokale kjøp samt kjøp av kursmateriell m.m. 
 
Ski i skulen 
Ved vidareføring av Ski i Skulen 2015 er det m.a. budsjettert med  
kr. 100 000,- i offentlege tilskot. Dette tilskotet baserar seg på ein 
utviklingsavtale (tre-årig) med Sogn og Fjordane Fylkeskommune som utgjer 
kr. 100 000,- i 2015. 
 
Ein har vidare fått tilsagn om kr. 50 000,- i støtte frå Sparebankstiftinga til 
prosjektet i 2015, og det er lagt inn ei avsetning på kr. 50 000,- frå 2014 til 
2015. 
 
På kostnadssida er det budsjettert med honorar til instruktørar, 
reiserekningar og kostnader knytt til busstransport. Ski i Skulen vert i 2015 
gjennomført ved 15 skular. 
 
Det er budsjettert med at prosjektet skal balansere. 
 
Prosjekt Telemark 
Forventa inntekter og kostnader i dette prosjektet er svært usikkert, men ein 
har lagt opp til at dette prosjektet skal balansere. Dvs. at inntekter og 
kostnader skal følgje kvarandre. 
 
ALPINKOMITEEN 
 
Alpinkomiteen sitt budsjett balanserar med kr 995 375,- i driftsinntekter og 
kr 995 375,- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med  kr. 203 500,- i overføring av markedsinntekter, jf. 
samarbeidsavtalane med Fjord1, Fyrdenbø AS og COOP Vest SA. 



 

                                                                                       

 

 
 
Ver merksam på at det er budsjettert med ein økonomisk bonus frå COOP 
Vest SA. 
 
Det er også lagt inn kr 23 000,- i lisensar/ rennavgifter. Dette er same nivå 
som rekneskapstala for 2014 viser. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 243 375,-. 
 
NM 
Ifbm. NM er det budsjettert med at ein dekkjer startkontingent for aktuelle 
utøvarar – budsjettert kostnad, kr 10 000,-. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 10 000,- 
 
Jr. NM 
Ifbm. NM er det budsjettert med at ein dekkjer startkontingent for aktuelle 
utøvarar – budsjettert kostnad er kr 15 000,-. 

 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 15 000,-. 
 
HL 
På Hovudlandsrennet og Landsfinalen er det budsjettert med reise og 
overnatting til hovudleiar i tillegg til startkontingent for utøvarane. Det er 
også budsjettert med forskottering av overnattingskostnader samt refusjon 
av desse (inntekter). 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 67 000,-. 
 
Her skal ein vere merksam på at Landsfinalen vert avvikla i Bardufoss, noko 
som medfører ein ekstra kostander knytt til m.a. fly for hovudleiar, samt 
leigebilar for dei reisande m.m. 
 
Cup 
Ifbm. Fjord1 cupen er det budsjettert med kr. 5000,- i annonsering, i tillegg 
til kr 35 000,- i kjøp av premiar. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 40 000,-. 
 
FIS-renn 
Til FIS-renna i alpint er det budsjettert at krinsen dekkar startkontingent på 
5 FIS-renn for kvar utøvar, i tillegg til FIS-lisensen. 

 
Det er også lagt inn at krinsen forskotterar startkontingent i samband med 
desse renna. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – kr. 15 000,-. 
 
Fjord1 samlingar/ krinslag 
Fjord1 samlingane er budsjettert på om lag same nivå som i 2014.   
 



 

                                                                                       

 

 
Det er budsjettert med 6-7 Fjord1 samlingar, og deltakaravgifter på til saman  
kr 307 000,-. 

 
Vidare er det lagt inn kr. 270 000,- i idrettsfagleg bistand, dette er kostnader 
knytt til Alpine Race Academy Norge. Det er også budsjettert med 
omfattande bruk av lokale trenarkrefter, totalt kr. 116 000,- (honorar, reise 
og overnatting). 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 73 500,- 
 
Alpinkomiteen 
Til møteverksemd i alpinkomiteen er det sett av kr. 11 000,-. 

 
HOPP- OG KOMBINERTKOMITEEN 
 
Hopp- og kombinertkomiteen sitt budsjett balanserar med kr 48 250,- i 
driftsinntekter og kr 48 250,- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med kr. 46 250 i overføring av markedsinntekter jf. 
samarbeidsavtalen med SFE.   
 
I samband med drift av SFE-bakken er det budsjettert med reisekostnader på  
kr. 8 000,- 
 
Det er også lagt inn kr 2 000,- i lisensar/ rennavgifter.  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 37 750,-. 
 
Jr. NM 
Det er ikkje budsjettert med kostnader i samband med Jr. NM fordi Sogn og 
Fjordane Skikrins ikkje har utøvarar i denne målgruppa. 
 
HL 
Ifbm. Hovedlandsrennet er det budsjettert med kostnader på tilsaman  
kr. 7 000,-. 
 
Cup 
I samband med SFEhopp cup er det budsjettert med reklame og annonsering 
på kr. 3 750,-, i tillegg til kjøp av premiar på kr. 10 000,- .  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 13 750,- 
 
Rekrutteringsprosjekt i hopp 
Det er budsjettert med eit rekrutteringsprosjekt i hopp.  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 13 000,-. Evt. ressursar 
knytt til Sommarhoppskulen i Bjørkelibakkane er også knytt til dette 
prosjektet. 
 
 



 

                                                                                       

 

 
Hopp- og kombinertkomiteen 
Til møteverksemd i komiteen er det sett av kr. 4 000,-. 
 
LANGRENNSKOMITEEN 
 
Langrennskomiteen sitt budsjett balanserar med kr 1 138 675,- i 
driftsinntekter og kr 1 138 675 i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med kr 360 750  i overføring av markedsinntekter jf. 
samarbeidsavtalane med Sparebanken Sogn og Fjordane, ByggTeam og SFE. 
 
Her skal ein vere merksame på at desse markedsinntektene budsjettert under 
føresetnad av at samarbeidsvatalen med Sparebanken Sogn og Fjordane og 
ByggTeam vert vidareført på min. av dagens nivå.  
 
Vidare er det budsjettert med kr 40 000,- i lisensar/ rennavgifter.  
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 404 875,-. 
 
NM, jr. NM og HL 
Ifbm. NM, jr. NM og Hovudlandsrennet er det budsjettert at ein dekkjer 
reise- og opphald for støtteapparat og kostnader med smørebod. Det er i 
tillegg budsjettert med ein andel refusjonar i samband med desse 
arrangementa. Det er også budsjettert med eit honorar for hovudleiar. 
 
Årsbudsjettert resultat på desse prosjekta er samla kr – 155 400,-. 
 
Cup/ SSF Cup 
Ifbm. SSF Cupen er det m.a. budsjettert med kr 37 000,- i premiar. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 40 500,-. 
 
FIS-renn 
I samband med renna i Norgescup’ en er det budsjettert at komiteen dekkjer 
reise- og opphald for hovudleiar og støtteapparat (3 personar ved kvart 
arrangement). Det er i tillegg budsjettert med eit honorar for hovudleiar. Det 
er også budsjettert med ein andel refusjonar i samband med desse 
arrangementa. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 110 000,- 
 
Krinslag 
På krinslaget er det budsjettert med kr. 350 000,- i årskontingent 
(krinslagskontingent), noko meir enn det rekneskapen for 2014 viser. 
 
Vidare er det m.a. budsjettert med kr 90 000,- i kjøp av klede, kr. 45 000,- i 
reisekostnader og kr. 160 000,- i overnatting i samband med samlingar.  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 87 950,-. 
 
 



 

                                                                                       

 

 
Langrennskomiteen 
Til møteverksemd i langrennskomiteen er det sett av kr. 8 400,- 
 
LSV-huer 
Det er budsjettert at kjøp og sal av LSV-huer skal balansere. 

 
GENERELL SLUTTKOMMENTAR 
Adm. sitt framlegg til budsjett må reviderast 1. kvartal 2015.  
 
I tillegg vil det mest truleg vere aktuelt med diverse avsetningar frå 2014 til 
2015, m.a.o. må budsjettet oppdaterast når skikrinsstyret gjer endeleg vedtak 
om evt. avsetningar. Det blir lagt opp til at vedtak om evt. avsetningar skal 
gjerast i samband med styremøte i januar/februar 2015, når arbeidet med 
rekneskapen for 2014 er fullført. 
 
Forøvrig kan ein legge til at det min. må påreknast avsetningar på følgjande 
prosjekt frå 2014-2015; 
 
- Ski i Skulen – kr. 50 000,- 
- Funksjonshemma – ca. kr. 25 000,- 
- Telemark – ca. kr. 25 000,- 
- Hopp/ sommarhoppskule – ca. kr. 9 000,- 
 
Det er også ein føresetnad at samarbeidsavtalane med fylkeskommunen, 
Sparebanken Sogn og Fjordane, ByggTeam, Fjord1 og Frydenbø vert 
vidareført på min. av dagens økonomiske nivå. 
 
Elles kan ikkje styret sjå på dette framlegget som endeleg, men først og 
fremst som ei retningslinje for den vidare handsaminga av budsjettet. 

 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner rammene for Budsjett 2015. 
 
SAK 97 13-15 SFSK Handlingsplan 2014-2015 
   Bakgrunn 
   Framlegg til Handlingsplan 2014-2015 er lagt ved som eige vedlegg. 
 

I møtet presenterte leiarane i greinkomitèane respektive handlingsplanar for 
2014-2015. 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret godkjenner Handlingsplan 2014-2015 med endringar drøfta i 
møtet. 
 
Følgjande tiltak skal leggast til Handlingsplan 2014-2015: 
 
- Utvikling av Sportsplanar – alle greiner 
- Sommarskiskular – alle greiner 
- Terminliste alpint – Vestlandsmeisterskap 
- Utvikling av Beredskapsplan for Sogn og Fjordane Skikrins 

 



 

                                                                                       

 

 
- Besøksrunde i alpinanlegg for å sikre tilrettelegging for funksjonshemma

      
SAK 98 13-15 Tid og stad for Skikrinstinget 2015 

Bakgrunn 
I høve til Sogn og Fjordane Skikrins si lov skal Skikrinsstyret avvikle 
Skikrinsting innan utgangen av mai 2015. 

 
Jf. vedtak ifbm. Skikrinstinget 2013 fastset Skikrinsstyret tid og stad for 
møtet. 

 
Skikrinsstyret kallar inn til Skikrinsting med minst 1 månad varsel på 
førehand, direkte til idrettslaga som har representasjonsrett. 

 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret gjer følgjande vedtak i saka. 
 

Skikrinsstyret gjer vedtak om at Skikrinstinget 2015 skal avviklast på Skei, 
Skei Hotell, 05.-06. juni 2015.  
 
Bakgrunnen for at Skikrinsstyret vel å avvikle Skikrinstinget i juni er m.a. 
knytt til at Norges Skiforbund avviklar Vårmøte 29.-31. mai 2015. Av ulike 
grunnar ser Skikrinsstyret det som ein fordel at tinget vert avvikla etter 
sentralleddet sitt Vårmøte. 

 
Vårmøtet til skikrinsen skal avviklast 05. juni, medan Skikrinstinget vert 
avvikla 06. juni 2015. 

 
SAK 99 13-15 Val – Skikrinstinget 2015 
   Bakgrunn 
   Leiar gjer framlegg om at Skikrinsstyret skal gjennomføre ei generell drøfting 
   om valet ifbm. Skikrinstinget 2015. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek drøftinga til orientering, og gjer vidare vedtak om å kalle 
inn leiaren i valkomiteen i samband med neste møte i Skikrinsstyret. 

 
SAK 100 13-15 Sportsplanar for Sogn og Fjordane Skikrins 

Bakgrunn 
Norges Skiforbund har utvikla langsiktige utviklingsplanar for alpint, 
langrenn og hopp. Utviklingsplanane inneheld anbefalingar m.o.t. innhald i 
skitreninga, utvikling av greinene, fordeling og skivolum m.m. 
 
Modellane har som mål å gje rettleiing til laga i aldersbestemte klassar. 
Planane skal også gje eit heilskapleg utviklingsbilde, og er eit utgangspunkt 
for å utnytte potensiale i kvar einskild utøvar. 
 
Det er ein tendens at føresette og trenarar for tidleg i barneklassane blir for 
opptatt av konkurransar og resultat. Føresette blir dominerande i å ville for 
mykje på borna sine vegne, og tek ut marginar for tidleg. 
 
 



 

                                                                                       

 

 
For laga må ski-sporten legge opp til eit kostnadsnivå, som er fornuftig for 
folk flest. Vidare må laga legge til rette treningsmiljø som skapar trivsel og 
langsiktig utvikling, slik at fleire utøvarar vert med lenger, og dei som vil 
mest og trenar mest, får eit miljø å vere i. 
 
Basert på utviklingsplanane til skiforbundet fremmar Anders Felde 
(nestleiar) framlegg om at skikrinsen bør vurdere å utvikle Sportsplanar i 
greinene langrenn, alpint og hopp. 
 
Slik kan ein regionalt belyse utviklingsområde i ulike alder- og utviklingssteg 
innanfor dei ulike greinene. Einskilde område kan vere vanskeleg å vere 
presis på i denne type planar. Det er likevel viktig at skikrinsen gir rettleiing 
(basert på NSF sine utviklingsplanar) om riktig innhald til riktig tid – noko 
mange lag er opptekne av. 
 
Det er vidare avgjerande å tilpasse sportsplanane (utviklingsplanane) med 
omsyn til føresetnader og forhold tilpassa Sogn og Fjordane. 
 
VEDTAK 
Skikrinsstyret gjer vedtak om at ein skal utvikle Sportsplan for Sogn og 
Fjordane Skikrins. Sportsplanen skal omhandle alle greiner, og det skal 
setjast ned ei arbeidsgruppe som skal utvikle planen. 

 
Skikrinsstyret oppnevner Anders Felde som leiar for arbeidsgruppa. 
 
Arbeidsgruppa skal forøvrig bestå av enn representant frå alpint, hopp, 
langrenn og funksjonshemma, i tillegg til administrasjonen. Greinkomitèane 
oppnevner sjølve sine representantar til arbeidsgruppa. 
 
Frist for oppnevning av representantar er 31.12.2014. 
 
Planen skal leggast fram og vedtakast i samband med Skikrinstinget 2015. 

 
SAK 101 13-15 Sommarskiskular 2015 
   Bakgrunn 
   Ref. Sak 81 13-15. 
 
   Skikrinsstyret har tidlegare drøfta om skikrinsen skal legge til rette for 
   etablering av sommarskiskule for alle greiner f.o.m. 2015. 
 

I samband Sak 81 13-15 gjorde Skikrinsstyret vedtak om at greinkomitèane 
skulle handsame saka innan utgangen av oktober 2014. Vidare vart det gjort 
vedtak om at greinkomitèane, i samband med Skikrinsstyret sitt møte i 
desember, skal gje tilbakemelding om og korleis ein kan arbeide ut eit 
konsept som er føremålstenleg for alle greiner. 

 
   VEDTAK 
   Skikrinstyret gjer vedtak om at respektive komitèar arbeider vidare med 
   planane om etablering av Sommarskiskular: 
 

- Alpinkomiteen; Strynefjellet Sommarskisenter / Hjelle 



 

                                                                                       

 

 
- Langrennskomiteen; Ullsheim / Markane IL 
- Hopp- og kombinertkomiteen; Nordfjord Fritidssenter/ Bjørkelibakkane 

 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 102 13-15 SFSK sitt markedsarbeid 
   Bakgrunn 
   Ref. Sak 79 13-15. 
 
   Økonomi- og markedsnemnda har, basert på vedtak i Skikrinsstyret, gjort 
   vedtak om følgjande ansvarsfordeling i høve til reforhandling av aktuelle  
   samarbeidsavtalar: 
 

Verksemd Grein Ansv. Frist Status 

Fylkeskommunen AU/Ski i Skulen Anders Felde og  
Yngve Thorsen 

31.10.2014 Gj. f. 
dialogmøte 
14.11.2014 

ByggTeam AS Langrenn Arthur Hegrenes og 
Yngve Thorsen 

31.10.2014 Ikkje gj.  
f. møte. 

Sparebanken S. og Fj Langrenn Inge Fænn, Anders 
Felde og Yngve 
Thorsen 

01.12.2014 Gj.f. møte 
26.11.2014 

Fjord1 Alpint Atle Hamar og 
Yngve Thorsen 

31.10.2014 Gj. f. møte 
03.11.2014 

Frydenbø AS Alpint Atle Hamar og Yngve 
Thorsen 

31.10.2014 Gj. f. møte 
22.10.2014. 

Skogstad Sport AS AU Reidun Hegrenes og 
Yngve Thorsen 

31.10.2014 Gj. f. møte 
18.09.2014, 
dialog via e-
post og tlf. 

COOP Vest SA Alpint Yngve Thorsen 31.10.2014 Gj. f. møte 
08.10.2014 

 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
SAK 103 13-15 Ski i Skulen 2015 
   Bakgrunn 
   Ref. Sak 77 13-15. 
 
   Skikrinsstyret har i Sak 77 13-15 gjort vedtak om at prosjektet Ski i Skulen 
   vidareførast, under føresetnad av at prosjektet vert fullfinansiert. 
 

Med bakgrunn i skikrinsen sin utviklingsavtale med fylkeskommunen, 
tilsagn om kr. 50 000,- i støtte til prosjektet frå Sparebankstiftinga, samt ei 
avsetning av eigne midlar på min. kr. 50 000,- frå 2014 til 2015 har adm. 
gjeve følgjande skular tilbod om deltaking i 2015. 
 
- Gaupne skule 
- Flatbygdi skule (Vik) 
- Breim skule 
- Flatene skule (Førde) 



 

                                                                                       

 

 
- Tonning skule (Stryn) 
- Nordfjordeid skule 
- Trudvang skule (Sogndal) 
- Tangen skule (Årdalstangen) 
- Leikanger Barneskule 
- Sunde skule (Førde) 
- Hjelle skule 
- Viksdalen barneskule/Frøysland skule (Gaular/Førde) 
- Hyen skule 
- Karstad skule 
- Haugen skule 
 
Skulane har hatt frist til 01. desember 2014 med å gje tilbakemelding om dei 
ynskjer å ta del i prosjektet eller ikkje. 
 
Pr. 08. desember 2014 har følgjande skular gjeve tilbakemelding om 
deltaking: 
 
- Breim skule 
- Flatene skule 
- Tangen skule 
- Leikanger barneskule 
- Hjelle skule 
- Sunde barneskule 
- Frøysland skule 
- Haugen skule 
- Karstad skule 
 
Skulane som ikkje har gjeve tilbakemelding innan fristen 01. desember) vert 
fulgt opp av administrasjonen. 
 
Skriv til skulane og idrettslaga dagsett 05. november er lagt ved som eige 
vedlegg. 

 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
SAK 104 13-15 Uttale vedr. «Nordsida Skitrekk» 
   Bakgrunn 

Viser til informasjon via Tor Åge Berglid vedr. planlagde investeringar i 
«Nordsida Skitrekk» i Stryn kommune, samt tidl. drøftingar i Skikrinsstyret i 
samband med Sak 34 13-15.  
 
Dei førebelse planane viser at anlegget er planlagt i tilknyting til Nordfjord 
Fritidssenter og eksisterande skianlegg der. 

 
Viser også til samtale med Oddvin Myklebust (d.s. 08. september 2014) vedr. 
framtidig utvikling av skianlegget v/ Nordfjord Fritidssenter. Gjennom desse 
samtalane gav Myklebust uttrykk for at ei evt. utbygging av «Nordsida 
Skitrekk» ikkje har prioritet i laget no. 

 



 

                                                                                       

 

 
Sogn og Fjordane Skikrins (SFSK) har førebels ikkje motteke informasjon om 
at skitrekket er detaljplanlagt og kalkulert, men at det føreligg planar om eit 
skitrekk på 900 meter med fallhøgde på ca. 350 meter, 3 nedfartar, samt ein 
terrengpark. Ein har vidare fått informasjon om ei førebels 
investeringskalkyle på ca. kr. 6 150 000,-. 
 
Vedlagt følgjer skriv til IL Veten dagsett 07. november 2014. Det er sendt 
kopi av skrivet til Norges Skiforbund, Sogn og Fjordane idrettskrins, Sogn og 
Fjordane fylkeskommune, Stryn kommune og Tor Åge Berglid (repr. for 
Nordsida Skitrekk. 

 
VEDTAK 

 Teke til orientering. 
 
 
EVENTUELT 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Inge Fænn (s)        Yngve Thorsen (s) 
Leiar         Adm. sjef  
 


